
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 27/06/2024

Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας
 Την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης

ΘΕΜΑ: «Καθυστερήσεις στην καταβολή συντάξιμων αποδοχών και εφάπαξ
στους Απόστρατους Στρατιωτικούς»

Κυρία, Κύριε Υπουργοί,

Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Ιωαννίνων
(Ε.Σ.ΠΕ.Ε.Ι.) με Αρ. Πρωτ.: 018/29-05-2024, αναδεικνύονται οι επί μακρόν
καθυστερήσεις «…στην αρχική καταβολή των συντάξιμων αποδοχών των στελεχών, τα
οποία προσφάτως ολοκλήρωσαν τη στρατιωτική τους καριέρα». Κατόπιν τούτου του
δεδομένου, παρατηρείται ότι «…για διάστημα τουλάχιστον 5 μηνών (τόσο διήρκεσαν το
σύνολο των γραφειοκρατικών διαδικασιών)…» να αναγκάζονται οι απόστρατοι
στρατιωτικοί να επιβιώνουν «…με το ποσό των 100 ευρώ που τους κατέβαλε η τελευταία
μισθοδοσία τους». Επιπρόσθετα, κατά την ΕΣΠΕΕΙ, «…η χορήγηση του δικαιούμενου
εφάπαξ βοηθήματος,  η οποία θα μπορούσε να λειτουργήσει ως προσωρινή λύση,
καθίσταται ακόμα δυσχερέστερη χρονικά,  με καθυστερήσεις που ξεπερνούν τους 6
μήνες (χωρίς κάποια ενημέρωση περί του χρόνου καταβολής)». Κατά τα
προαναφερόμενα δεδομένα η ΕΣΠΕΕΙ αιτείται ρυθμίσεις, όπως αφενός «…να
καταβάλλεται πλήρης ο τελευταίος μισθός, εφόσον η ημερομηνία διαγραφής γίνεται εντός
του (οικονομικού) μηνός» και αφετέρου να εφαρμοστεί «…η επαναφορά (ενεργοποίηση)
του προγενέστερου πλαισίου της προκαταβολής τρίμηνων αποδοχών [άρθρο 57 του ΠΔ
169/2007 (ΚΠΣΣ, Α΄ 235)], μέχρι την έκδοση της σύνταξης, ποσόν που θα συμψηφιστεί
ούτως ή άλλως με τα δικαιούμενα».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε όπως λάβετε υπόψη σας τις θέσεις της ΕΣΠΕΕΙ έναντι της καταβολής
συντάξιμων αποδοχών και εφάπαξ στους Απόστρατους Στρατιωτικούς και να προβείτε
στις ανάλογες ρυθμίσεις κατά τα προταθέντα της;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ
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